
Bestyrelsesmøde 19 marts 2023

Fremmødte 

Svend

Hans 

Erik

Bent

Flemming

Dorte

Snak om den nye cykelsti. Hans tager kontakt til vejdirektorat om de ide´ er der blev vendt 

Ang henvendelse om 30 km skilte ,Erik giver besked om at vi ikke ønsker at tilslutte os

Økonomi

Budget og regnskab gennemgås

Generalforsamling 28 maj 2023, der sendes indbydelse ud i april 

Dirigent forslag til generalforsamlingen ,Erik kontakter Kirsten

Vejene

Der tales om fordele og ulemper ved harpiks og calcium

Der bestilles calcium og vejene rettes til slut april

Der er tilbud på vej ang. vejbump på Stenager

Badebro

Opsættes 6 maj kl. 9

Forslag om T stykke fremlægges, vi har modtaget tilbud 

Krabbebro tilbud fremlægges 

Hans tager fat i NBC ang. de skæve vanger.

Forslag ang. platform fremlægges , Svend undersøger videre med kystdirektoratet ang. regler mm


